



FOR IMMEDIATE RELEASE  
FRIDAY, AUGUST 21, 1964.

No. 58

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Paul Martin, announced today that Mr. Halvard Lange, the Foreign Minister of Norway, will visit Ottawa from November 6 to 8, 1964.

Mr. Lange will have talks with the Prime Minister and the Secretary of State for External Affairs. It is anticipated that amongst other subjects NATO questions will be reviewed as well as cooperation between the two countries in the United Nations, especially in the peacekeeping field.

- - - - -

PUBLIER IMMEDIATEMENT  
VENDREDI, LE 21 AOUT 1964.

N° 58

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce la visite à Ottawa du 6 au 8 novembre du ministre des Affaires étrangères de Norvège, M. Halvard Lange.

M. Lange s'entretiendra avec le Premier Ministre et le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures. On s'attend à ce que les conversations portent en autres sur les questions relatives à l'OTAN et à la coopération entre la Norvège et le Canada aux Nations Unies notamment, en ce qui a trait aux opérations de maintien de la paix.